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ارطغرول ساغلام سرمربی تیم تراکتور شد

عصرآزادی / س�رویس ورزشی - فرهادپور: مدیرعامل باش�گاه تراکتور از توافق 
نهایی با »ارطغرول ساغلام« خبر داد.

به گزارش س��رویس ورزشی عصرآزادی، میر معصوم سهرابی اظهار داشت: پیرو مذاکرات و 
توافق اولیه با آقای ساغلام، جهت تسریع در روند مذاکرات و حصول توافق شخصاً در استانبول 
حضور یافتم که خوشبختانه پس از انجام مذاکرات نهایی به توافق لازم برای همکاری با آقای 

ساغلام دست یافتیم.
مدیرعامل باشگاه تراکتور در ادامه افزود: براساس توافق صورت گرفته، »اوتکو یورک اوغلو«، 
»شاهین اویسال« و »تایفون تورکمن« به عنوان سه دستیار ترکیه ای ساغلام انتخاب شده اند 

که آقایان »یورک اوغلو« و »اویسال« روز دوشنبه در تبریز حضور یافتند.
س��هرابی خاطرنش��ان کرد: همچنین هماهنگی های لازم برای حضور ساغلام و تورکمن در 
تبریز در حال انجام اس��ت تا آنان نیز در اس��رع وقت با حضور در تبریز کارشان را در تراکتور 

آغاز کنند.
شایان ذکر است، یورک اوغلو مربی ۴۶ ساله اهل ترکیه است که سال ها به عنوان سرمربی 
در تیم های پایه ترکیه کار کرده و همچنین به عنوان دستیار ساغلام در تیم های بورسا اسپور، 
مالاتیا اس��پور و تراکتور حضور داش��ته است. تورکمن نیز ۴۳ ساله بوده و سابقه مربیگری در 

تیم های ترکیه ای نظیر عثمانلی اسپور، کنیا اسپور و ... را در کارنامه دارد.

قاسمی منجزی: دیگر مادرم را به سالن کشتی نمی آورم!
فرنگی کار س�نگین وزن ایران گفت: در طول مبارزه مدام این ترس را داش�تم که 

مادرم از استرس دچار مشکل شود.
امیرقاس��می منجزی فرنگی کار وزن ۱۳۰ کیلوگرم ایران درب��اره قهرمانی در جام تختی با 
شکست حریف ارمنی و همچنین حضور مادرش برای تماشای مبارزه فینال گفت: خدا را شکر 
مس��ابقات تمام شد؛ واقعا یکی از سخت ترین کش��تی های زندگی ام را در مبارزه فینال انجام 
دادم. چرا که نمی دانس��تم به فش��ار و اس��ترس مبارزه فینال غلبه کنم یا اینکه مادرم آن بالا 
اتفاقی برایش رخ ندهد و پسَ نیفتد.  دارنده ۲ مدال طلای قهرمانی آسیا ادامه داد: مسابقات 
جام تختی در س��طح بالایی برگزار ش��د و خیلی سخت بود و خدا را شکر توانستم حداقل در 
این شرایط بد کرونایی و اقتصادی ذره ای دل مردم را شاد کنم. وی درباره استرس مادرش از 
روی سکو در مبارزه فینال، گفت: خیلی سخت بود و دیگر هیچ وقت اجازه نمی دهم که برای 
تماش��ای مسابقاتم به س��الن بیاید. من خیلی اذیت شدم و می ترسیدم که دچار مشکل شود. 
قرص آرامش بخش به او دادیم که مشکلی پیش نیاید.  قاسمی منجزی در پاسخ به این سوال 
که در صورت شکست مقابل دیدگان مادرش چه می کرد، گفت: به او گفته بودم یا می برم یا 
می میرم. وی در پایان درباره برنامه هایش در تیم ملی نیز گفت: من کشتی گیر ایرانم و فرقی 

ندارد کجا باشم فقط می جنگم چه پشت خط چه جلوی خط.

اعلام حمایت از ۵ اعزام کشتی ساحلی
سرپرست تیم ملی کشتی ساحلی از برگزاری جلسه با رییس فدراسیون کشتی و 

حمایت وی از اعزام کشتی گیران ساحلی به ۵ رویداد بین المللی خبر داد.
مس��عود نصیری ، با اشاره به برگزاری جلسه با علیرضا دبیر رییس فدراسیون کشتی درباره 
برنامه ریزی برای تیم ملی کشتی ساحلی، اظهار کرد: رییس فدراسیون کشتی در این نشست 
حمایت کامل خود را از برنامه های تیم ملی کشتی ساحلی اعلام کرد و بر همین اساس نیز 
تیم ملی کش��تی س��احلی به ۵ رویداد بین المللی که مجموع امتیازات آن ها در نهایت رتبه 
رقابتهای قهرمانی جهان را مش��خص می کند، اعزام خواهد ش��د. سرپرست تیم ملی کشتی 
س��احلی، افزود: بر همین اس��اس نیز رقابت های انتخابی تیم ملی کشتی ساحلی ایران در ۴ 
وزن، نیمه دوم فرودین به میزبانی یکی از اس��تان های مازندران یا گیلان برگزار می ش��ود و 
رقابت فینال انتخابی به صورت ۲ برد از ۳ مبارزه خواهد بود. وی خاطرنش��ان کرد: قرار است 
با نظر کادر فنی، نفرات اول و دوم و در برخی اوزان نیز نفرات اول تا سوم به اردوی تیم ملی 
دعوت ش��وند. نصیری درباره کش��ورهای میزبان ۵ رویداد بین المللی کشتی ساحلی، گفت: 
رقابت های قهرمانی جهان قرار اس��ت س��ال آینده به ترتیب در کش��ورهای اوکراین، اسپانیا، 
فرانسه، یونان و رومانی برگزار شود و در نهایت با جمع بندی امتیازات، نفرات و تیم های برتر 
جهان مش��خص خواهند شد. سرپرس��ت تیم ملی کشتی ساحلی در پایان درباره نحوه تامین 
هزینه های اعزام، اظهار کرد: طبق صحبت هایی که با ریاس��ت فدراس��یون داشتیم، قرار شد 
فدراس��یون بخش��ی از حمایت ها را بر عهده بگیرد و همچنین از حامیان مالی برای پوش��ش 

هزینه های اعزام استفاده کنیم.

حساب های فدراسیون تنیس مسدود شد
سازمان مالیاتی کشور تمام حساب های فدراسیون تنیس را مسدود کرد.  

س��ازمان مالیاتی کشور، تمام حساب های مربوط به فدراسیون تنیس را مسدود کرده است. 
این اتفاق به علت بدهی  مالیاتی برای س��ال های ۱۳۹۱ تا ۱۳۹۵ است و حالا مسئولان فعلی 
فدراسیون تنیس باید فکری به حال این مساله کنند. البته رایزنی های فراوانی انجام شده تا هر 
چه زودتر، حساب ها باز شود و فدراسیون به ادامه اعزام ملی پوشان و تدارک اردوها بپردازد. 

بخشی از این بدهی ها چند ماه قبل پرداخت شده بود اما به گفته مسئولان فدراسیون تنیس 
حجم بدهی انباشته بین سال های ۹۱ تا ۹۵ بسیار بالاتر از توان مالی فدراسیون است. 

از سوی دیگر با وجود این که وزیر ورزش هم با وزیر اقتصاد نامه نگاری کرده بود، هم چنان 
حس��اب فدراس��یون بسته است. مس��ئولان فدراس��یون تنیس عنوان می کنند که در تلاش 
هس��تند تا این مش��کل را مرتفع کنند اما با شرایط فعلی مجبورند بین صرف بودجه برای باز 
کردن حس��اب ها یا اعزام ملی پوش��ان به تورنمنت های بین المللی فقط یک گزینه را انتخاب 
کنند.    تیم های ملی زیر ۱۲ س��ال، ۱۴ س��ال و  ۱۶ س��ال و همچنین تنیس با ویلچر باید 

فروردین سال آینده به مسابقات قهرمانی آسیا اعزام شوند.

شرکت در انتخابی تنها شرط اعزام بانوان کاراته کار 
به المپیک ناشنوایان

سرمربی تیم ملی کاراته بانوان ناشنوا گفت: تنها ورزشکارانی مجوز حضور در بازیهای 
المپیک ناشنوایان را کسب خواهند کرد که در مسابقات انتخابی شرکت کنند.

مژگان قربانی ، با اش��اره به اعزام ۹ بانوی کاراته کار ناش��نوا به المپیک برزیل، اظهار کرد: 
در حال حاضر دومین اردوی آماده س��ازی بانوان کاراته کار با حضور ۱۱ ورزشکار در کومیته 
و کاتا در مش��هد مقدس در حال برگزاری اس��ت که از این تعداد با تصمیم فدراسیون و کادر 
فنی به احتمال زیاد ۹ ورزش��کار عازم المپیک خواهند ش��د. وی گفت: تلاش ما بر این است 
که در اوزان منهای ۵۰، ۵۵، ۶۱، ۶۸ و مثبت ۶۸کیلوگرم بهترین نفرات را که ش��انس کسب 
مدال دارند، برای المپیک آماده کنیم. س��رمربی تیم ملی کاراته بانوان ناشنوا در پاسخ به این 
پرس��ش که چقدر امیدوار به کس��ب سکوی قهرمانی در المپیک هس��تید، گفت: تیم کاراته 
بانوان چند ماه پیش در مس��ابقات جهانی که به میزبانی کش��ورمان برگزار ش��د در جایگاه 
قهرمانی قرار گرفتند، اما سطح مسابقات المپیک با جهانی متفاوت است و کسب قهرمانی به 
راحتی امکانپذیر نیس��ت. بنابراین تلاش بر این اس��ت که بهترین نتیجه را در المپیک کسب 
کنیم. وی درباره این که آیا بانوان کاراته کار از نظر تجهیزات با مشکل خاصی مواجه هستند، 
تصریح کرد: با حمایت فدراسیون ناشنوایان بهترین امکانات و تجهیزات برای بانوان کاراته کار 
فراهم شده و مشکل خاصی وجود ندارد.  قربانی در پایان یکی از شرایط اصلی برای گزینش 
ورزشکاران جهت حضور در المپیک برزیل را شرکت در مسابقات انتخابی عنوان کرد و افزود: 
هیچ ورزشکاری بدون شرکت در مسابقات انتخابی، جواز حضور در المپیک را کسب نخواهد 
کرد. بنابراین انتخاب نفرات برای اعزام به المپیک تنها با ش��رکت در مس��ابقات انتخابی و با 

صلاحدید کادر فنی و فدراسیون انجام خواهد شد.

معاون وزیر ورزش گفت: در بازی های آسیایی 
هنوز در بسکتبال قهرمان نشده ایم که برای ما 

بسیار مهم است.
محم��د پولادگر، مع��اون توس��عه ورزش قهرمانی 
وزیر ورزش، ظهر دوش��نبه در پایان مجمع انتخاباتی 
فدراسیون بسکتبال توضیح داد: افتخاراتی که کسب 
شده است کافی نیست و انتظارات خانواده بسکتبال 
بیش از این هاس��ت. الان بالاترین افتخار ما قهرمانی 
آسیا است، اما یادمان باشد که ما در بازی های آسیایی 
هنوز قهرمان نش��ده ایم که برای ما بسیار مهم است. 
هرچند قهرمانی در بازی های آس��یایی بسیار سخت 

است و نیاز به تلاش بسیار و همت جدی دارد.
او ادامه داد: امیدوارم بسکتبال هم بلند قامتان باشد 
هم بلند بختان. الان یک  جوان رییس فدراسیون شد 
و جوانی لازمه اجراست. ولی هوشمندی، درایت و فکر 
برای کسانی است که کسوت و سابقه بیش تری دارند. 
توقع من این است که آقای داوری با فکر هوشمندان 
فدراس��یون را اداره کرده و از همه پتانسیل بسکتبال 

استفاده کند.
وی تاکی��د ک��رد: امیدوارم آقای��ان داوری و یاوری 
کنار یکدیگر به بسکتبال کمک کنند. امیدواریم آقای 
یاوری این شرط را نگذاشته باشند که خودروسازان و 
پتروشیمی تنها در صورت حضور ایشان به بسکتبال 

کمک کنند. امیدواریم به بس��کتبال کمک ش��ود تا 
بهترین نتایج را به دس��ت آورد. ورزش حرفه ای باید 
توسط باشگاه ها اداره شود و خوشبختانه باشگاه های 
قدرتمندی در بس��کتبال هس��تند. امیدواریم رییس 
جوان بسکتبال با حمایت خانواده این رشته عملکرد 

خوبی داش��ته باش��د. پولادگر در پایان گفت: اخلاق 
بسیار مهم است و امیدواریم به برکت عید مبعث که 
فردا اس��ت، اخلاق در بسکتبال بیش از پیش رعایت 
ش��ود. او درباره برگزاری مجمع بسکتبال پس از سه 
بار تعوی��ق توضیح داد: خدا را ش��کر می کنیم امروز 

فدراس��یون بس��کتبال بعد از یک مارات��ن طولانی و 
تعویق های چندباره تعیین تکلیف ش��د و رای مجمع 
هم سکان فدراس��یون را به جوان ترین کاندیدا سپرد 
ک��ه برای ایش��ان آرزوی موفقی��ت دارم. امیدوارم از 
تمامی توانایی خود اس��تفاده کنند و پتانس��یل های 

بسکتبال را مورد استفاده قرار دهند.
معاون  وزیر ورزش درباره دلیل تعویق های چندباره 
نی��ز گف��ت: من در ی��ک دوره این تعویق ه��ا بودم و 
می توانم درباره آن صحبت کنم. واقعا به دلیل شرایط 
ح��اد کرونایی بود و ما به درخواس��ت مجمع احترام 
گذاش��تیم چون درخواس��ت کرده بودن��د مجمع به 
تعویق بیافتد. پیک کرونا بود و ما احترام گذاش��ته و 
مجمع را به تعویق انداختیم. خدا را شکر امروز برگزار 
ش��د. پولادگر درباره روند تایید صلاحیت کاندیداها 
نی��ز توضیح داد: م��ا یک آیین نام��ه داریم که طبق 
اساس��نامه جدید و یک دس��تورالعملی است که در 
مجامع فوق العاده رشته های مختلف هم آن را تایید و 
تصویب می کنیم . بر اساس آن دستورالعمل یکسری 
افراد که واجد ش��رایط هستند یکبار تایید صلاحیت 
مدیریتی می ش��وند که بر اساس سوابق و شرایطشان 
اس��ت و دیگری تایی��د صلاحیت نهاده��ای نظارتی 
 اس��ت که نباید مشکلی از نظر کیفیری، اخلاقی و ...

 داشته باشند.

رئیس جدید فدراس�یون بسکتبال ایران گفت: بازی های مهمی 
پیش رو داریم و کادرفنی تیم ملی را تقویت خواهیم کرد.

ج��واد داوری پس از انتخاب ش��دن به عنوان رئیس چهار س��ال آینده 
بس��کتبال ایران، در جمع خبرنگاران اظهار کرد: برنامه های ما بر اس��اس 
توسعه بس��کتبال در همه زمینه هاست، خصوصا سه حوزه توسعه بانوان، 
اس��تانی و فرهنگی. این سه مقوله مهم است که باید سریعا روی آن کار 
کرد و چهار سال زمان کمی است. نیاز به برنامه ریزی بلند مدت داریم و 

ماهم بر اساس چالش های  موجود برنامه ریزی کرده ایم.
او ادامه داد: من خودم رئیس هیات بوده ام و با مش��کلات هیات ها آشنا 
هس��تم و قطعا برنامه ریزی جدی خواهی��م کرد. در بحث پایه کار زیادی 
داری��م، برای بحث بانوان که به تازگی ش��کل گرفته اس��ت و در مجامع 
بین المللی هس��ت برنامه های جدی داریم تا نتایج خوبی در آس��یا کسب 

کنند.
رئیس فدراسیون بسکتبال درباره تعویق چندباره انتخابات توضیح داد: 
تعویق انتخابات خیلی انرژی بر ش��د از ما کاندیدها، اما با تلاش و همت 
آقای پولادگر که قول دادند قبل س��ال برگزار ش��ود انجام شد. بسکتبال 

در حاش��یه بود، هرچند آقای عس��گریان خوب کار کردند در این دوره و 
از او تش��کر می کنم. امیدوارم در ادامه کار از ایش��ان استفاده کنیم چون 

تجربه خوبی دارند.
داوری درباره آوردن مربی خارجی برای تیم ملی بزرگس��الان بسکتبال 
نی��ز گفت: ما در بحث آموزش واقعا مش��کل داریم، با احترام نس��بت به 

همه مربیان و جامعه بس��کتبال، برای تقویت تیم ملی کار جدی داریم، 
اما کمیته فنی تش��کیل جلسه خواهد داد تا در مورد این موضوع تصمیم 
گیری ش��ود. بازی های مهم��ی پیش رو داریم و قطع��ا کادرفنی تقویت 

خواهد شد.
او اضاف��ه کرد: از کمیته ملی المپی��ک و وزیر ورزش خواهش دارم که 
تی��م بانوان م��ا را به المپیک آس��یایی حداقل تیم پنج به پن��ج را اعزام 
 کنن��د. در م��ورد تقوی��ت کادرفن��ی تیم م��ردان هم این اق��دام صورت 

خواهد گرفت.
او درباره بحث قدیمی نبود س��الن کافی برای بسکتبال ایران نیز گفت: 
من اتفاقا بحث خانه بسکتبال را با یکی از دوستان انجام دادم و در تلاش 
هستم تا در این چهار سال حداقل این خواسته جامعه بسکتبال را تا حد 
امکان برطرف کنم. این س��الن برای بس��کتبال کشور کافی نیست و یک 

گام بزرگ می خواهد.
او در واکن��ش به چرخش رای ها به س��مت او در ش��ب قبل از مجمع 
نیز گفت: رای ها محرمانه هس��تند و بنده از هیچ رای اعضا مطلع نیستم. 

اعضای مجمع می توانند به هرکسی که می خواهند رای بدهند.

داوری:کادرفنیتیمملیبسکتبالتقویتمیشود

امضا نش�دن قرارداد س�رمربی تیم ملی فوتس�ال دلیل حضور 
نیافتن این تیم در تورنمنت تایلند عنوان ش�ده اما حقیقت چیز 

دیگری است.
چند روز پیش »حس��ین شمس« مش��اور رییس فدراسیون عزل شده 
فوتبال در مصاحبه ای دلیل حضور نیافتن تیم ملی بزرگس��الان فوتسال 
در تورنمنت تدارکاتی تایلند را امضا نش��دن قرارداد »وحید شمس��ایی« 
سرمربی جدید تیم ملی عنوان کرد اما حقیقت این ماجرا موضوع دیگری 
است.  دلیل اصلی نرفتن تیم ملی فوتسال به این تورنمنت، سطح پایین 
آن اس��ت. تایلند، نپال، مغولستان، عمان و مالدیو تیم های حاضر در این 
مسابقات هس��تند و حضور تیم ملی در این تورنمنت بازی های دوستانه 

خوبی برای کشورمان به شمار نمی آیند. 
البته اعلام ش��ده که تیم زیر ۲۰ سال ایران روز شنبه ۲۱ اسفند عازم 
تایلند خواهد شد و چنین دیدارهایی برای این تیم می تواند محک خوبی 
باش��د. چندی پیش هم عنوان شده بود که قرار است تیم مس سونگون 

قرار است به تایلند برود که البته این موضوع منتفی شد. 
در س��الیان اخیر همیشه بحث حضور تیم های ایرانی در تورنمنت های 
تدارکات��ی تایلن��د مطرح ب��وده و باید دید چه کس��انی از هماهنگی این 
دیدارها سود می برند چرا که هیچ گاه فدراسیون فوتبال یا کمیته فوتسال 
نقش زیادی در هماهنگی این مس��ابقات نداشتند و افرادی از بیرون این 

هماهنگی ها را انجام دادند.

دلیلغیبتتیمملیفوتسالدرتایلند

اخلاق در بسکتبال بیش تر رعایت شود
پولادگر:

شمشیربازی اپه نوجوانان در قعر آسیاامیر خوش خبر سرپرست تیم ملی والیبال شد
ریی��س فدراس��یون والیبال امی��ر خوش خبر را ب��ه عنوان 

سرپرست تیم ملی انتخاب کرد.
محمدرضا داورزنی رییس فدراسیون والیبال در حکمی امیر 
خوش خبر را به عنوان سرپرست تیم ملی والیبال مردان ایران 

منصوب کرد.
خوش خبر از س��ال ۱۳۸۵ فعالیت در والیبال را از باش��گاه 
صنام آغاز کرد و در همان س��ال نیز به عنوان سرپرس��ت تیم 

ملی مردان ایران انتخاب شد.
او در مدت ۱۶ سال در تمامی رویدادهای آسیایی و جهانی مردان، والیبال ایران را  به عنوان سرپرست 

تیم ملی همراهی کرده است.
خوش خبر دارای مدرک کارشناس��ی ارش��د مدیریت بازرگانی است و س��ابقه ۲۷ سال کار در وزارت 

ورزش و جوانان فعلی و سازمان تربیت بدنی قبلی را دارد.
امیر خوش خبر پس از آن که به عنوان سرپرس��ت تیم ملی والیبال انتخاب ش��د، در گفت وگو با روابط 
عمومی فدراس��یون والیبال گفت: خدا را ش��اکرم که تیم ملی والیبال ایران از سال ۱۳۸۵ که مسئولیت 
سرپرس��تی آن را بر عهده گرفته ام، روند رو به رش��دی را طی کرده است و در حال حاضر تیم جهانی و 
مورد احترام قدرت های والیبال دنیا اس��ت. امیدوارم بتوانم باز هم نقش موثری در این راه داش��ته باشم. 
در این مدت تمامی اعضای خانواده بزرگ والیبال در موفقیت تیم ملی نقش داش��تند و ادامه این مسیر 

در اولویت های فدراسیون است.
او تصریح کرد: امسال نیز تابستانی طولانی، سخت و حساسی در پیش داریم و باید با برنامه ریزی دقیق 
و تلاش زیاد بتوانیم تمام ش��رایط را برای اجرای برنامه های کادر فنی مهیا کنیم تا بازیکنان در ش��رایط 

مطلوب و حتی ایده آل وارد مسابقات قهرمانی جهان و بازی های آسیایی شوند.
خوش خبر درباره زمان آغاز اردوی تیم ملی بزرگس��الان گفت: بر اس��اس برنامه تدوین ش��ده از سوی 
بهروز عطایی سرمربی تیم ملی، نخستین اردوی آماده سازی از ۱۶ فروردین سال ۱۴۰۱ آغاز خواهد شد 
و حدود ۳۵ بازیکن به اردوی تیم ملی دعوت می شوند که بازیکنان در دو تیم الف و ب تمرینات خود را 
زیر نظر کادر فنی تیم ملی آغاز خواهند کرد و بازیکنان طبق نظر س��رمربی تیم ملی بر اس��اس عملکرد 
و پست ها در دو تیم تقسیم و جابه جا خواهند شد که اسامی آن ها پس از پایان لیگ برتر از سوی آقای 

عطایی اعلام خواهد شد.
سرپرس��ت تیم ملی درباره اردوی برون مرزی و دیدارهای تدارکاتی تیم ملی نیز گفت: س��رمربی تیم 
ملی درخواس��ت اردو و دیدارهای تدارکاتی برای تیم ملی داش��تند و نظرش��ان اردو در فرانسه و دیدار 
دوستانه با تیم ملی این کشور بود که ما از همین امروز با فدراسیون والیبال فرانسه وارد مذاکره شدیم. 
اگر ش��رایط مهیا ش��ود قبل از حضور در هفته نخست لیگ ملت ها دو بازی دوستانه با تیم ملی والیبال 
فرانسه خواهیم داشت، اما هنوز این برنامه نهایی نشده است و در صورت توافق این بازی ها انجام خواهد 

شد و سپس وارد ماراتن لیگ ملت های والیبال خواهیم شد.
او افزود: پس از لیگ ملت ها در صورت نهایی شدن حضورمان در جام واگنر به لهستان خواهیم رفت 
و سپس وارد مسابقات قهرمانی جهان خواهیم شد و پس از آن برای کسب مدال طلای بازیهای آسیایی 
به چین خواهیم رفت. این برنامه فشرده نیازمند تدارکات و حمایت خوب است که تمام تلاشمان را در 
ای��ن راه خواهیم کرد. هم چنین با حکم محمدرضا داورزنی امیرمهدی نفر هم به عنوان سرپرس��ت تیم 
ملی والیبال جوانان ایران منصوب شد. نفر از سال ۱۳۸۹ به عنوان سرپرست و مدیر تیم والیبال پیکان 
تهران در لیگ برتر حضور پیدا کرد و در مدت ۱۲ سال همکاری، چندین عنوان قهرمانی ایران و آسیا و 
سومی باشگاه های جهان را با پیکانی ها به دست آورد. او از سال ۲۰۱۴ نیز سرپرست تیم ملی امید ایران 

بود و با این تیم دو عنوان نایب قهرمانی آسیا را به دست آورد.

تیم اپه نوجوانان ایران در مس��ابقات قهرمانی آسیا عملکرد 
ضعیف��ی از خ��ود به جا گذاش��ت  و بدون هیچ دس��تاوردی 

مسابقات را به پایان رساند.
مس��ابقات شمش��یربازی قهرمانی نوجوانان آس��یا به پایان 
رسید و تیم ایران توانست در اسلحه سابر صاحب برنز انفرادی 
و نقره تیمی ش��ود. در بخش پس��ران علاوه بر تیم سابر، تیم 
اپه نیز حضور داشت که این تیم نه تنها موفق به کسب مدال 

نشد بلکه عملکرد ضعیفی از خود به جا گذاشت.
تیم اپه ایران، سه نماینده در بخش انفرادی داشت که حتی نتوانستند از مرحله گروهی صعود کنند و  

در میان ۴۷ شمشیرباز شرکت کننده، رده های پایین رنکینگ را به خود اختصاص دادند.
در بخش تیمی هم ایران در همان ابتدای کار و در بازی اول  مقابل اردن شکست خورد و در میان ۱۰ 

تیم حاضر، یکی مانده به آخر یعنی نهم شد.
این نتایج در حالی به دس��ت آمد که کش��ورهای شاخصی چون کره جنوبی، چین و ژاپن در مسابقات 

قهرمانی نوجوانان آسیا حضور نداشتند.
البته این شرایط برای تیم سابر هم بود اما سابر توانست استفاده لازم را ببرد اما اپه نه تنها برای مدال 

نجنگید بلکه بسیار ضعیف ظاهر شد.
پیش از این هر زمان از عملکرد اپه انتقاد می ش��د، دلایلی چون مسابقه نرفتن یا فراهم بودن امکانات 
لازم برای س��ابر مانند تمرین در آکادمی ملی المپیک را عنوان می کردند اما به نظر نمی رس��د دیگر این 

مسائل پاسخگوی عملکرد ضعیف اپه باشد.
اگر شمشیربازان اپه برای اولین بار حضور در یک رویداد بین المللی را تجربه کردند، شمشیربازان سابر 
هم همین ش��رایط را داش��تند. در داخل هم به نظر نمی رسد ش��رایط برگزاری اردوها در این دو اسلحه 

متفاوت از هم  بوده باشد.
اکنون این سوال مطرح است که چرا  تیم سابر توانست صاحب مدال شود اما اپه در همان ابتدای کار از  
دور رقابت ها کنار رفت و عملکرد ضعیفی از خود به جا گذاشت؟  این نشان می دهد که ایراد کار اعزام یا 
تمرین در آکادمی ملی المپیک نیست و ایراد ممکن است از جای دیگر باشد که فدراسیون  حتما باید به 
آن رسیدگی کند. شکست خوردن در مرحله گروهی و واگذار کردن نتیجه به تیمی مانند اردن که خود 
هشتم شد، نتیجه ای نبود که از اپه انتظار می رفت. به هر حال در این شرایط اقتصادی که اعزام ها بسیار 
هزینه بر اس��ت، اگر تیمی اعزام می ش��ود حداقل اگر مدال نمی گیرد این انتظار هست که بتواند عملکرد 

خوبی از خود نشان دهد نه این که در همان ابتدایی کار از دور رقابت ها کنار برود.
قرار است مسابقات قهرمانی نوجوانان و جوانان جهان فروردین ۱۴۰۱ در امارات برگزار شود، مشخص 
است وقتی تیم اپه در قهرمانی آسیا، آن هم در غیاب کشورهای شاخص عملکرد ضعیفی از خود نشان 
می دهد،   در قهرمانی جهان هم به نظر نمی رس��د حرفی برای گفتن داش��ته باشد.  از این رو بهتر است 
که فدراس��یون نتایج قهرمانی آس��یا را مورد بررسی قرار دهد و به صورت ریشه ای به مشکل ناکامی تیم 

اپه بپردازد.
مش��خص اس��ت که شمش��یربازی ایران در کار پایه ای و ساختن پشتوانه ها مش��کل دارد و باید فکر 

اساسی در این زمینه شود.
رده شمشیربازان ایران در بین  ۴۷ شرکت کننده انفرادی:

۳۳- آرمین بابایی
۴۴- محمد مبین رضوی

۴۶- امیر محمد میرشفیعی
تیم اپه در بین ۱۰ تیم شرکت کننده نیز نهم شد.


